
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-05-21, § 8 

 

 Tid Måndagen den 21 maj 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 maj 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Anna Cederschiöld (M)  

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) §§ 5-12 

Bengt Sandberg (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M) för Billy Östh (M) 

Erik Hafström (M) för Peter Jönsson (M)  

Jeanette Hemmingsson (S) för Sonja Pagrotsky (S) 

Maria Öhman (V) för Sebastian Wiklund (V) 

Johan Möller (M) för Elisabeth Svensson (C) §§ 1-4 

 

Ersättare: 

Johan Möller (M) §§ 5-12 

Tom Hedrup (M) 

Martin Engman (S) 

Karin Falk (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne-Wernberg, Anita Granlund, 

Christine Oljelund, Johan Nilsson, Eva Olofsson Jenny Rydåker, Tommy Waldnert, 

Pontus Werlinder  borgarrådssekreteraren Jonas Uebel. Personalföreträdarna Birgitta 

Andersson, Rolf Bodin och Lotta Häger närvarade och §§ 1-9 och §§ 11-12 

 

 

 



  

 § 8 
Högdalen Skatepark. Lägesrapport                                                               
Dnr 4.1.1-039/2012  
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner föreliggande lägesrapport gällande Högdalen 

 Skatepark. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 4 maj 2012. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) och Maria Öhman (V) enligt 

följande: 

 

 Ärendet med skateparken har missköts av den moderatledda majoriteten redan 

 från första start. Det är bedrövligt hur man har planerat och kommunicerat detta 

 ärende. Att det nu uppstår ytterligare förseningar, bland de bästa 

 skatesommarmånaderna, förstör medborgarnas förtroende för staden som 

 professionell aktör. Vi upplever att kontoret nu gör vad man kan utefter rådande 

 förutsättningar men vill tillägga att det är trist att man inte lyckats skriva 

 tillräckligt tydliga avtal redan från början. Något vi uppfattar som en konsekvens 

 av dåliga direktiv av majoriteten. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


